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Protokół XI sesji 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

z dnia 28.01.2025 r. 

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

 

w sali w konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Szczawnie-Zdroju 

(pok. 27, II piętro) 

 

Godzina rozpoczęcia obrad - 9:30, zakończenia – 11.23 

 

Radni nieobecni:  

Radny Zenon Różycki 

 

Radni nieobecni w trakcie: 

Radna Agnieszka Wilk- nieobecna od godz. 9.30 do godz. 10.11, obecna od 

godz. 10.12 do godz. 11.23 do końca sesji. 
 

Uwaga: 

Zgodnie  ze  znowelizowaną  w  maju  2018  roku   ustawą  o  samorządzie 

gminnym, sesje rad gmin począwszy od kadencji 2018 – 2023 (przedłużoną 
do 30.04.2024 r.) są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk.  
Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej. (Art. 20 

ust. 1b). 
Całość dyskusji oraz poruszane problemy nagrane zostały w wersji 

z obrazem i dźwiękiem – pod adresem:  
https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl/kadencja2024-2029/ 

zakładka Archiwum/X sesja Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 
z dnia 28.01.2025 r. 

 

1. Otwarcie X sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju Łukasz Różycki 

otworzył X sesję Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju oraz powitał Radnych 

i zaproszonych gości: 

    - Pana Marka Ćmikiewicza Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl/kadencja2024-2029/zakładka%20Archiwum/
https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl/kadencja2024-2029/zakładka%20Archiwum/
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    - Panią Magdalenę Tarnawską Zastępcę Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

 - Panią Bogumiłę Wojtczuk Skarbnika Miasta, 

 - Pana Sławomira Grochalę Sekretarza Miasta, 

 - Pana Marka Żegnałka Mecenasa,  

- kierowników oraz pracowników Urzędu, Mieszkańców Szczawna- 

Zdroju.  

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o sesji wraz 

z porządkiem obrad zostało dostarczone radnym w terminie zgodnym 

z § 20 ust. 3 Statutu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój.  

Na podstawie listy obecności ustalono, że na stan 15 radnych – 13 radnych 

było obecnych. W związku z powyższym oznacza to niezbędne quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał.  

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Lista gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

Porządek obrad sesji stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zapytał czy są wnioski, które radni 

chcieliby zgłosić. 

Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady zaprosił do następnego punktu 

obrad sesji.  

3. Informacja o stanie realizacji inwestycji gminnych oraz 

pozyskanych środków w latach 2023-2024. 

Informacja ta została załączona do aplikacji POSIEDZENIA.PL i stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Burmistrz Szczawna- Zdroju zabrał głos. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 

4. Informacja Burmistrza Szczawna-Zdroju o wysokości 

wydatków oraz działaniach podjętych przez Gminę na rzecz 

ochrony środowiska w latach 2023-2024 oraz na temat planów 

na 2025 r. 

Informacja ta została załączona do aplikacji POSIEDZENIA.PL i stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Na prośbę Burmistrza informacja ta została przedstawiona przez Panią 

Kierownik oraz Pracowników Wydziału Gospodarki Komunalnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny J. Kaczanowski, Pracownik Wydziału 

Gospodarki Komunalnej, Burmistrz Szczawna-Zdroju, radny A. Sikoń, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, radny H. Hammer.  

Następnie Radna U. Wójcik podziękowała za czystość, za posprzątane 

miasto. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował przejście do 

następnego punktu obrad sesji. 

5. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 30 grudnia 

2024 r. 

Protokół ten został przesłany wszystkim radnym na adresy e-mailowe. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do protokołu z sesji  

z dnia 30 grudnia 2024 r.  

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej z dnia 30 grudnia 2024 r.  
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Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 30 grudnia 2024 r. został przyjęty 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, 

obecnych podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: 

radny Z. Różycki, radna A. Wilk. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 

 

6. Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady.  

Sprawozdanie z pracy Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem z dnia 

22.01.2025r., sprawozdanie z pracy Komisji Skarg Wniosków i Petycji z dnia 

22.01.2025 r., sprawozdanie z pracy Komisji Uzdrowiskowej 

z dnia 22.01.2025 r., sprawozdanie z pracy Komisji Oświaty, Kultury 

i Sportu z dnia 22.01.2025 r., sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej 

z dnia 27.01.2025 r., sprawozdanie z pracy Komisji Spraw Obywatelskich 

z dnia 27.01.2025 r., zostały zamieszczone do aplikacji POSIEDZENIA.PL 

oraz wysłano je na adresy e-mail radnych. Ponadto protokoły te wyświetlono 

podczas trwania niniejszej sesji, ze względu na problemy techniczne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, 

że przechodzimy do następnego punktu obrad. 

 

7. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności 

w okresie między sesjami.  

Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami zostało załączone do aplikacji POSIEDZENIA.PL i stanowi załącznik 

nr 6 do niniejszego protokołu. Sprawozdanie to wysłano na adresy e-mail 

radnych. Ponadto sprawozdanie to wyświetlono podczas trwania niniejszej 

sesji, ze względu na problemy techniczne. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

W dyskusji udział wzięli: Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Pisarska, 

Burmistrz Szczawna-Zdroju  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 

Ww. projekt uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

Ponadto projekt tej uchwały wysłano na adresy e-mail radnych i projekt tej 

uchwały wyświetlono podczas trwania niniejszej sesji, ze względu na 

problemy techniczne. 

 

Na prośbę Burmistrza, Skarbnik Miasta przedstawiła przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój. 

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy    

Szczawno-Zdrój została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 

radnych, w głosowaniu udziału nie brał radny Z. Różycki. 

Projekt  uchwały w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej 

Gminy Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu, 

uchwała w  sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 7a do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 

2025. 

 

Ww. projekt uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

Ponadto projekt tej uchwały wysłano je na adresy e-mail radnych i projekt 

tej uchwały wyświetlono podczas trwania niniejszej sesji, ze względu na 

problemy techniczne. 

  

Na prośbę Burmistrza, Skarbnik Miasta przedstawiła przedmiotowy projekt 

uchwały. 

   
Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025. 

 

Uchwała w sprawie zmian w  budżecie  gminy  na  rok 2025 r. została   

podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, przeciw-  0, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału 

nie brał radny Z. Różycki. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025 stanowi   

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2025 stanowi załącznik nr 8a do niniejszego   

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy 

do następnego punktu obrad. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie diet dla radnych Rady 
Miejskiej w Szczawnie-Zdroju.  
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Ww. projekt uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

Ponadto projekt tej uchwały wysłano je na adresy e-mail radnych i projekt 

tej uchwały wyświetlono podczas trwania niniejszej sesji, ze względu na 

problemy techniczne. 

  
Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny A. Sikoń, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Ł. Różycki, radna A. Wilk, radny H. Hammer, radny J. Kozłowicz. 

   

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie diet dla 

radnych Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

 

Uchwała w sprawie diet dla radnych Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

została  podjęta większością głosów w głosowaniu: za- 12, przeciw- 2, 

wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brał: radny Z. Różycki. 

 

Projekt uchwały w sprawie diet dla radnych Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie 

diet dla radnych Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju stanowi załącznik 

nr 9a do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 

 

11. Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi.  

 

Radna U. Wójcik wspomniała o ruchu kołowym na ul. Kościuszki oraz 

przypomniała, by Straż Miejska przypilnowała auta po rozładunku. Ważne 

jest aby te auta zaraz po rozładunku odjechały. 

Burmistrz odpowiedział, że w pełni podziela ten wniosek. Zostały podjęte 

stosowne czynności w tym kierunku. 
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Radny J. Kaczanowski dodał, że kierowcy rozwożący paczki, jeżdżą 

bardzo szybko. 

Radny A. Sikoń zapytał na jakim etapie jesteśmy, jeśli chodzi o KARTĘ 

MIESZKAŃCA. 

Burmistrz opowiedział o kolejnych krokach, które zostały podjęte w celu 

wprowadzenia tej karty. 

 

Radna A. Wilk skierowała podziękowania dla Burmistrza, Kierownika 

Wydziału Gospodarki Komunalnej i wszystkim pracownikom 

zaangażowanym w uprzątnięcie terenu na okręgu radnej– ul. Równoległej. 

 

Radny H. Hammer wspomniał o propozycji Wicepremiera Kośniaka- 

Kamysza w kwestii tego, że prawdopodobnie gminy będą miały obowiązek 

sprawdzać i znaleźć schrony, obiekty, które umożliwią Mieszkańcom na czas 

zagrożenia zabezpieczyć się i radny zapytał czy będą podlegać obiekty te 

inwentaryzacji? 

Burmistrz poinformował m.in., że coraz więcej na ten temat się mówi 

i słyszy, poruszane są te tematy w mediach i na spotkaniach 

samorządowców. Była wstępnie inwentaryzacja ta dokonana. Nie znamy 

wyników. Jeśli będą podjęte decyzje w tym temacie, to Burmistrz Szczawna-

Zdroju będzie na bieżąco o tym informować. 

 

Burmistrz Szczawna-Zdroju poinformował, że wraz z Przewodniczącym 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju odebrał w gmachu Sejmu nagrodę- VII 

Miejsce Zrównoważonego Rozwoju.  

 

Radny J. Kaczanowski poprosił, aby na tablicy ogłoszeń informacja 

została umieszczona w tym zakresie. 

 

12. Informacje i komunikaty.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w dniu 25.02.2025 r. 

o godz. 9.30 odbędzie się następna sesja Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki poinformował radnych 

o obowiązku złożenia do dnia 30.04.2025 r. oświadczeń majątkowych wraz 

z kopią swojego zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku 

podatkowym (PIT) za rok poprzedni i jego korektą w dwóch egzemplarzach- 

zgodnie z art. 24h ustawy o samorządzie gminnym. 

 

Burmistrz Szczawna-Zdroju poinformował o niedzielnej działalności Wielkiej 

Orkiestry Świątecznej Pomocy. Burmistrz podziękował za uczestnictwo 

i działanie  radnej E. Piotrowskiej, a także pozostałym Radnym Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

Radny J. Kaczanowski podziękował za działanie Mieszkańcom Szczawna-

Zdroju oraz Radnym Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju, a także 

pozostałym osobom zaangażowanym w zbiórkę w zakresie Wielkiej 

Orkiestry Świątecznej Pomocy. 

Radna E. Piotrowska także podziękowała wszystkim zaangażowanym 

osobom w organizacji ww. wydarzenia. 

 

13. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Różycki ogłosił zamknięcie X sesji 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

 

 Przebieg sesji został transmitowany oraz zarejestrowany za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i umieszczony w Internecie pod 

linkiem: https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl. 

 

 Protokół sporządziła:   Protokół sprawdzili:  Sesji przewodniczył: 

   Maja Rutowska           Agnieszka Pisarska     Łukasz Różycki 

       Adam Motyka         
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WYKAZ ZAŁĄCZNIKÓW DO PROTOKOŁU: 

 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności gości. 

3. Porządek obrad. 

4. Informacja o stanie realizacji inwestycji gminnych oraz pozyskanych środków w latach 

2023-2024. 

5. Informacja Burmistrza Szczawna-Zdroju o wysokości wydatków oraz działaniach 

podjętych przez Gminę na rzecz ochrony środowiska w latach 2023-2024 oraz na temat 

planów na 2025 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między sesjami. 

7.-9a. Projekty uchwał i uchwały. 

10. Link do nagrania obrazu i dźwięku: https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl. 

 

 

 

https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl/

